
Minnesanteckningar Skolråd Järlåsa skola 

  

Datum: 2024-02-13 

Tid: kl. 17.30-18.30 

Plats: Skolans matsal 

 

Närvarande/frånvarande:   

F-klass Kristin Ahrman  

Maja Olvegård 

Boken Therese Karelius  

Isa Lindström  

Eken Matilda Norling 

Malin Anger 

Åk 4 Nina Lundin 

Åk 5 Martin Lithell 

Åk 6 Johan Hedberg 

Lärarrepresentant Mimmi Johnsson Berger 

Fritidsrepresentant Jonas Karlsson 

Rektor Annika Tillander Berg 

 

Minnesanteckningar skrivs idag av Malin Anger. Minnesanteckningarna skickas ut till 

skolrådsrepresentanter som korrekturläser. Malin skickar sedan anteckningarna till Annika 

som ser till att de läggs på skolans hemsida. 

 

 

Skolrådets syfte är: 

- att arbeta för att ALLA barn/elever mår bra och utvecklas.  
- också att sammanhållningen mellan ALLA elever i skolan ökar. 

 

 

 

1. Fastställande av dagordning 
- 2 punkter har tillkommit efter att dagordning färdigställts. Dessa tas upp i slutet av 

mötet, i mån av tid. 

            

  

 

Punkter från Skolrådsrepresentanter: 

 

2. Sekretess och integritet (Åk 1) 

- Föräldrar har reagerat på att pedagoger och lärare pratar om deras barn framför andra 

barn och andra föräldrar.  

Rektor och lärare har diskuterat och påmint samtlig personal om detta, i arbetslagen 

och fritidsmöte. Skolan har en rutin som innefattar att man inte diskuterar barn 

framför andra barn eller vårdnadshavare.  

 

3. Hur hanteras situation när för personalen okänd vuxen hämtar ett barn? (F-klass).  



- Incident där personal ringde vårdnadshavare och frågade pga. orolig personal på 

gården. Bra att skolan reagerat och att man ringt men utebliven direkt åtgärd! Barnet 

tilläts sätta sig i en bil och åka i väg. 
Detta är absolut inte okej. Skolan har tagit upp det i arbetslagen och skolan måste 

alltid veta om annan person ska hämta barnet. Skola24 ska användas om något 

ändras när det gäller tid eller hämtning. Står inget i Skola 24 så ska skolan alltid 

ringa och kontrollera vad som gäller. Det har dock förekommit oklarheter i hur man 

använder skola24-appen enligt skolrådsrepresentanter. Finns manual lättillgängligt? 

Hur man använder Skola24 skulle med fördel gå ut som standardinformation vid varje 

ny termin. Även när det sker uppdateringar i funktionalitet. 

 

4. Handlingsplan vid frånvaro? (åk 4) 
- Är det alltid så att polis, socialtjänst och skolpliktsbevakningen kontaktas när en elev 

är frånvarande utan angiven orsak? 
När ett barn uteblir från skolan och skolan inte får tag på någon vårdnadshavare. 15 

min väntar läraren sen meddelar man i en skolchatt detta vidare till en specifik grupp. 

Där tar annan person vid och ringer, sms:ar eller mejlar. Flera kontakter testas om de 

finns registrerade. Skolan försöker alltid flera gånger. I de fall eleven bor nära har 

personal gått över och knackat på. Om skolan inte får tag på någon kontaktas polis, 

som också hänvisar till att socialtjänst ska kontaktas. Skolpliktsbevakningen meddelas 

med anledningen att de för statistik och bevakar eventuell återupprepade oanmäld 

frånvaro.  

Anledningen är att säkerställa att inget hänt barnet.  

Det är frekvent förekommande att skolan får ringa pga. frånvaro som ej meddelats. 

Men skolan får i regel alltid kontakt med vårdnadshavare.  

 

5. Uppföljning Skolinspektionen 
Identifierade brister och anmärkningar arbetas nu med och ska rapporteras till 

Skolinspektion senast den 29 mars 2024. Skolinspektionen återkopplar sin bedömning 

på vidtagna åtgärder. Skolan har utarbetat en förtydligad lokal rutin för process och 

dokumentation kring utredningar och åtgärdsprogram för elever med behov av 

särskilt stöd. Rutinen baserar sig på kommunens övergripande rutin men anpassades 

till Järlåsa skola för att bli mer specifik. 

Klassrumsregler – Elevernas möjlighet till delaktighet och inflytande vid 

framtagandet av klassreglerna saknades. Klassreglerna har nu diskuterats med 

eleverna i klassråd och elevråd. 

Elevhälsa – Avsaknad av skolsköterska och kurator. Uppsala kommun ser över 

möjligheten att samarbeta med andra småskolor i att få till en gemensam tjänst. Det 

är dock ett svårt rekryteringsläge. Finns många tjänster i Uppsala kommun med få 

sökande. Skolan har tillgång till skolsköterska, det är två ambulerande tjänster som 

utgår från Storvretaskolan. Visst arbete släpar efter pga sjukskrivning.  

Önskemål som framförts till kommunen från rektorer på landsbygden är att ha ett 

centralt elevhälsoteam. Besked finns ännu inte om detta är ett alternativ. 

Betygsättningen – Historiskt fanns obehöriga lärare på Järlåsa som ej får signera 

betyg varpå rektor signerat. Detta är inte enligt regelverket då rektor trots behörighet 

inte har undervisning i sin tjänst. Detta kommer inte ske framgent och nu har Järlåsa 

skola behöriga lärare. Nuvarande idrottslärare är ännu inte behörig, men behörig 

lärare på skolan kommer att betygsätta tillsammans med läraren. 

 

6. Idrottslektioner blir ofta inställda (åk 3) 



- Finns möjlighet till annan lösning? Önskemål från elever i åk 3 att få ha gemensam 

idrottslektion i klassen, inte gruppvis. 
Vårdnadshavare vill lyfta att rutinerna kring att packa väska, byta om och ha 

idrottslektion har betydelse för elevernas syn på idrott och vara en trygg situation. 

Idrott och hälsa är en viktig lektion som alla andra. För många elever också ett viktigt 

inslag av aktivitet och rörelse. 

Pga sjukskrivning har flertalet idrottslektioner ställts in men skolan försöker ersätta 

med annan aktivitet. Det är svårt att hitta vikarier för praktiska ämnen såsom slöjd 

och idrott. Skolan ska även se över möjligheten att åk 3 kan få idrottslektion 

tillsammans ibland. 

 

7. Klassindelning nästa år 
- Hur kommer det se ut? När kan man räkna med information? 

Avgörande för detta är hur många och vilka elever skolan har och besked kan först 

komma mot slutet av terminen, i maj eller början på juni. Hur de olika 

gruppindelningar Boken och Eken kommer att formas beslutas dock tidigare och 

information kommer veckan efter sportlovet. 

 

8. Skolmaten 

- Finns möjlighet att komplettera med t.ex. yoghurt eller liknande? 

Skolan serverar bra och fin mat. Det kommer inte serveras annan kompletterande 

kost. Skolan vill att barnen ska uppmuntras att äta maten. Man har i åk 6 uttryckt att 

maten inte alltid räcker. Annika äter med åk 6 och minns inte att detta hänt. Kan det 

vara ett enstaka tillfälle? Annika önskar att man återkommer med information om när 

det inträffat. 
 

 

Punkter från skolan: 

 

9. Från lärarlagen 
Lärarlagen vill att vårdnadshavare påminner om att följa klassrumsreglerna. Prata 

om reglerna hemma. Personalen påminner ofta om klassreglerna på skolan. Men det 

är värdefullt om vi säger samma sak, hemma och på skolan. 

 

10. Från fritidslaget 
Fritids arbetar nu mycket med struktur och organisation. Saknas information eller har 

frågor rörande fritids ska vårdnadshavare höra av sig till Jonas. Viktigt att 

vårdnadshavare informerar vid förändringar i barnets schematider på fritids och att 

besvara lovschema så fritids kan ha rätt bemanning. Ändrar sig behovet av fritids 

efter ett besvarat lovschemat hör man av sig till Jonas. 

 

Om det saknas personal vid öppning på fritids. Ska samarbete ske med fritidsklubben 

enligt tidigare termins rutin. Vilken öppettid har klubben? Kl.6.00 el 6.30? När 

lämning skett på fritidsklubb skrevs ingen närvaro, att barnet kommit. 

Fritids tar med sig detta och tittar på om en rutin behöver skapas eller revideras och 

återkopplar i brevutskicket. 

 

11. Fixardag vt 2024 
Trevlig dag som uppskattas av eleverna. Tidigare år har tex boden målats. Det finns 

fortfarande en önskan från personal och elever om att få ett vindskydd och grillplats 



vid ”flata berget”. Denna plats skulle kunna användas skoltid, friluftsdagar och 

fritidstid. Bildexempel finns, skickad till skolrådet. Kan vi anordna en eftermiddag på 

skolan? Skolan kan delta om det är en vardag. Eller är en helg bättre? 

Skolrådsrepresentanter undersöker bland föräldrar om detta är möjligt att få till. 

Finns virke som någon kan skänka? Klassrepresentanterna tar upp det med respektive 

klass och återkommer vid nästa skolråd. 

 

12. IBIS-programmet 

- Fortsatt arbete med ”Positiv omformulering” 
- Vi jobbar mkt med IBIS i kollegiet. VH ser kanske inte stora förändringar direkt. 

Skolan ser förbättringar i klasserna och i kollegiet. Återkommande del vid APT. 

Implementeringsprocessen tar tid, men det ger goda resultat. Jonas har positiv 

erfarenhet från tidigare arbetsplats av att arbeta enligt IBIS. 
- ”Relationskartläggning” är genomförd och kommer att följas upp.Väldigt 

intressant jobb att genomföra. Det är nu klart och handlingsplaner är satta och ska 

följas upp.  
- Nyligen sammanställt resultat från ”elevinflytande enkäten” för varje klass som nu 

ska diskuteras på APT. Enkäten kommer genomföras regelbundet. 
 

 

13. Övrigt. 

Det råder en osäkerhet bland vårdnadshavare om vad man får för information när 

något händer ens barn på skolan? Får man alltid veta? Det har hänt att vårdnadshavare 

ber om information. Kan inte bli för mycket information till vårdnadshavare.  

 

Skolan ska alltid meddela om barnet på något sätt varit involverad i en händelse. Om 

personal på skolan hör eller bevittnar händelser så är det den vuxna som är närmast 

händelsen som ska meddela vårdnadshavare om vad som inträffat. Får man höra av 

sitt barn om en händelse ska man berätta/mejla om detta till lärare och gärna 

inkludera rektor.  

 

 

14. Nästa möte. 
Tisdag 16/4. kl.17.30 

 


